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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XXVIII 

 

XXVIII Sesja w dniu 27 stycznia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:35 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego P. Janusz Kawalec otworzył XXVIII Sesję. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków, przystąpiono do głosowania ws. przyjęcia porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  
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3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, że do protokołu z ostatniej sesji była jedna uwaga – radnego K. 

Jeżyny, która została uwzględniona. Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji z poprawką radnego K. Jeżyny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel.  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu.  

 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

P. Starosta Janusz Dziarski zaznaczył na początku wypowiedzi, że przekazane radnym 

informacje dotyczące tego punktu obrad były aktualne w momencie ich sporządzenia. 

Ponadto 14 stycznia odbyła się wideokonferencja Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego. Były na nią zaproszone również prywatne podmioty, które zostały 

zakwalifikowane do prowadzenia szczepień, ale żaden z przedstawicieli nie stawił się. 

Omawiana była sprawa dowozów seniorów na szczepienia przeciw Covid-19. Sczepienia 

seniorów powyżej 80. r.ż. dopiero się rozpoczęły, wcześniej szczepiona była tzw. grupa „0”. 

W spotkaniu brał udział Kamil Woźniak – pełnomocnik wojewody ds. szczepień. P. J. 

Dziarski zwrócił się do p. K. Woźniaka, aby do grupy najwcześniej szczepionych 

zakwalifikować pracowników placówek opiekuńczo-wychowawczych z terenu powiatu 

wołowskiego, publicznej jak i prywatnych. Starosta wskazał, że dzieci przebywające w 

placówkach mogą nie być wystarczająco zabezpieczone przed zarażeniem i przenosić wirusa 

bezobjawowo.  

Kolejna sprawa – praca Powiatowego Centrum Medycznego, a zwłaszcza szpitala w 

Wołowie: obecnie jest tylko 16 łóżek „covidowych” (pierwotnie było 60, potem 30), dzisiaj 

przebywa tam 10 pacjentów, a także 2 pacjentów na łóżkach do wentylacji mechanicznej i 

żadnego pacjenta podejrzewanego o zakażenie.  

P. Starosta poinformował, że wykonano 15 wymazów i nie odnotowano żadnego zgonu.  

Na reaktywowanym oddziale wewnętrznym szpitala przebywa 16 chorych. Zostało 

wykonanych 468 szczepień przeciw Covid-19. Większość osób dotychczas zaszczepionych to 

personel medyczny.  

Trwa oczekiwanie na dowiezienie do Wołowa 324 pojemników 5-litrowych z płynem 

dezynfekcyjnym w dniu 28 stycznia. Będzie on rozdysponowany do jednostek oświatowych 
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w Wołowie i do pozostałych gmin powiatu wołowskiego, z przeznaczeniem dla szkół 

prowadzonych przez te gminy.  

P. Starosta wspomniał o posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska  w dniu 26 stycznia, w czasie którego podjęto uchwałę ws. wniosku do Zarządu 

Powiatu dotyczącego ubiegania się o środki zewnętrzne w ramach działania 3.3 a Projekty 

związane z kompleksową modernizacją energetyczną budynków użyteczności publicznej, ze 

wskazaniem budynków Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie przy 

ul. Kościuszki 27. Pracownicy merytoryczni Starostwa rozpatrują możliwość złożenia 

analogicznych wniosków na inne obiekty. W tym tygodniu powinna być gotowa wstępna 

propozycja dla Zarządu, które obiekty i w jakim zakresie poddać termomodernizacji. Na tym 

P. Starosta zakończył swoją wypowiedź. 

 

Radny Maciej Nejman: czy w związku z uruchomieniem oddziału wewnętrznego szpitala w 

Wołowie, również administracja wróci na swoje miejsce? Drugie pytanie – czy się rozpoczęła 

i na jakim jest etapie sprawa sądowa dotycząca zaskarżenia uchwały o przeniesieniu oddziału 

do Brzegu Dolnego? Po trzecie, jakie są plany związane ze starym budynkiem – dawnym 

szpitalem zakaźnym – w którym funkcjonowało Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych? 

 

P. Starosta opowiedział, że pytanie pierwsze powinno zostać zadane Prezesowi PCM P. 

Burdachowi. Bieżące zarządzanie spółką należy do Prezesa. W temacie sprawy sądowej P. J. 

Dziarski sprostował, że nie była to uchwała dot. przeniesienia oddziału wewnętrznego do 

Brzegu Dolnego, lecz uchwała kierunkowa, na podst. której Prezes PCM ma zaproponować 

kolejne działania. Do przeniesienia któregokolwiek z oddziałów w inną lokalizację wymagana 

jest w tej kadencji Rady zgoda wszystkich udziałowców. W odpowiedzi na drugie pytanie P. 

Starosta nadmienił, że nie wie, jak wygląda aktualny stan prawny procesu. Zasugerował 

złożenie zapytania na piśmie do Prezesa spółki PCM. Odnośnie trzeciego pytania P. Starosta 

poinformował, że został złożony wniosek w ramach rządowego Programu Inwestycji 

Lokalnych o środki finansowe na adaptację wspomnianego budynku. Jego stan techniczny 

pozostawia wiele do życzenia. Budynek częściowo ma być zaadaptowany na potrzeby 

seniorów. Dopóki wniosek nie zostanie rozpatrzony, nie wiadomo czy uda się zrealizować te 

zamiary.  

 

Radna U. Wojtyło zwróciła się do Starosty o informację, kiedy odbyło się ostatnie 

zgromadzenie wspólników PCM i co wynikło z tego posiedzenia? Drugie pytanie dotyczyło 

wspomnianej wyżej uchwały kierunkowej – czy musi być podjęta także uchwała właściwa 

ws. przeniesienia oddziału wewnętrznego? Trzecie pytanie – czy P. Starosta jest 

zorientowany, jaka jest łączna liczba pacjentów od momentu powstania szpitala covidowego, 

ile było zgonów oraz jakie było maksymalne i minimalne obłożenie oddziału. P. radna 

zapytała również odnośnie wniosków o termomodernizację, czy są przeciwskazania, aby 

złożyć wnioski ws. innych obiektów. 

 

P. Starosta odniósł się najpierw do ostatniego pytania P. U. Wojtyło, mówiąc, że nic nie stoi 

na przeszkodzie, aby aplikować o termomodernizację większej liczby obiektów. 

Odpowiadając na pytanie drugie P. Starosta poinformował, że od 26 października 2020 r., od 

kiedy zaczął działać oddział covidowy, do 26 stycznia br. na oddział przyjęto 189 pacjentów, 

z tego wypisano 139 osób, a zmarły 32 osoby. Odnosząc się do pierwszego pytania Radnej 

Wojtyło P. J. Dziarski powiedział, że tego dnia (tj. 27 stycznia) miało miejsce nadzwyczajne 

zgromadzenie wspólników Powiatowego Centrum Medycznego, w czasie którego podjęto 

uchwałę ws. wypłacenia i uzupełnienia wypłat pielęgniarkom i położnym środków, które 

stanowiły różnicę pomiędzy tzw. dużym a małym brutto, tzn. żeby środki, które mają być 
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wypłacane tej grupie, nie były pomniejszane o składki ZUS. Była to jedyna uchwała 

merytoryczna podczas tego posiedzenia. Ponadto przyjęto protokół z poprzedniego 

Zgromadzenia i Prezes przedstawił bieżącą sytuację w PCM. Członkowie Zgromadzenia 

zadeklarowali kontynuowanie rozmów odnośnie przyszłości Powiatowego Centrum 

Medycznego w Wołowie. Dodatkowo P. Starosta uzupełnił informacje ze swojego 

sprawozdania. W tym dniu odbył się Konwent Starostów Województwa Dolnośląskiego, na 

którym pojawili się również: wicemarszałek p. Marcin Krzyżanowski. Dolnośląski Kurator 

Oświaty p. Roman Kowalczyk, szef Wojsk Obrony Terytorialnej oraz szef Wojskowej 

Komendy Uzupełnień z Wrocławia. Jednym z tematów była służba zdrowia oraz plany 

dotyczące funkcjonowania nowego zespołu powołanego przez ministra zdrowia, mającego 

zaprojektować formę dalszego działania służby zdrowia w Polsce. Podjęta została decyzja o 

wystosowaniu pisma o włączenie przedstawicieli Związku Powiatów Polskich do tego 

zespołu, aby samorządy powiatowe mogły mieć wpływ na jego prace. Niektóre samorządy 

chcą za wszelką cenę utrzymać prowadzone przez siebie szpitale i przychodnie. 

 

P. Z. Posacki zapytał, czy Powiat planuje złożyć wnioski o termomodernizację na dwa 

obiekty oświatowe? 

 

P. Starosta odpowiedział, że Powiat nie podjął jeszcze decyzji. Zbierane są informacje, aby 

taka decyzja mogła być podjęta racjonalnie. 

 

P. Z. Posacki uściślił, że rozumie, iż decyzja nie jest podjęta, ale czy Powiat rozpatruje 

złożenie dwóch wniosków? 

 

P. Starosta odparł, że oczywiście tak, że nie ma w tej kwestii ograniczeń. Podczas Komisji 

Budżetu podkreślano, że ponowna okazja na zdobycie środków na ten cel może się szybko nie 

zdarzyć. Starostwo jest otwarte na różne możliwości, p. J. Dziarski wyraził nadzieję, że w tym 

tygodniu będzie miał jaśniejszy obraz tego, do których placówek oświatowych powinny być 

skierowane środki na termomodernizację. 

 

Radny Z. Posacki zgodził się, że taka szansa może się nie powtórzyć. Nadmienił, że w 

kryteriach formalnych naboru punkt pierwszy wskazuje, że wnioskodawca może złożyć tylko 

jeden wniosek.  

 

P. Starosta odparł, że to były tylko rozmowy tego dnia, natomiast nie zadeklarował, że 

zapoznał się z dokumentacją. Nie wiedział o warunku przytoczonym przez P. Z. Posackiego. 

 

Radny Z. Posacki wniósł uwagę, iż prawdopodobnie miesiąc to za krótko, aby przygotować 

się do złożenia tego wniosku, zwłaszcza w kwestii audytu energetycznego. Składając projekt 

wniosku był przekonany, że dziś będą podjęte decyzje. Wg radnego za tydzień będzie za 

późno. 

 

P. Starosta zapytał dlaczego. 

 

Wg Radnego Z. Posackiego decyzja powinna była być podjęta w miesiącach wrzesień-

październik, a w dniu naboru 15 grudnia już konkretne działania. Audyt energetyczny trudno 

będzie wykonać w kilka tygodni, a do przygotowania wniosku są potrzebne wyniki audytu. 

Rozpatrując kwestię, na który obiekt składać wniosek, trzeba zapoznać się z kryteriami, za 

które najwięcej otrzyma się punktów. Znając te obiekty, Radny ma wątpliwości, czy 

którykolwiek spełnia większość wymaganych kryteriów, które są maksymalnie punktowane. 
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W opinii Z. Posackiego na innych obiektach nie da się wykazać tak dużej oszczędności 

energii i pieniędzy jak na obiektach CKZiU. Radny wyraził obawę, że z takim podejściem 

wniosek nie będzie w terminie i prawidłowo złożony.  

 

Starosta J. Dziarski wyraził życzenie, żeby Radny J. Posacki jednak się mylił. 

 

Przewodniczący zapytał Radnego Z. Posackiego, czy ma jeszcze pytania. 

 

Radny Z. Posacki oświadczył, że już skończył. 

 

Radna U. Wojtyło ponowiła pytanie, jakie było maksymalne i minimalne obłożenie na 

oddziale covidowym w Wołowie. 

 

Starosta J. Dziarski odparł, że nie posiada takich danych. 

 

Radna U. Wojtyło: zwróci się o te dane do prezesa spółki PCM. Koleje pytanie P. Radnej 

wynikło z faktu, iż wyliczyła ona, że śmiertelność na wołowskim oddziale wynosi 17 procent, 

chciała wiedzieć, jak to się ma do innych szpitali covidowych. Ponadto P. Radna wyraziła 

konkluzję, że Rady Z. Posacki ma większą wiedzę niż służby starostwa i jest bardzo dobrze 

zorientowany, zatem warto byłoby skorzystać z jego wiedzy i współpracować w celu 

pozyskania środków na termomodernizację. 

 

Radny J. Szumilas stwierdził, że ze względów ekonomicznych zasadne jest złożenie wniosku 

na termomodernizację. Pierwszy wniosek w tej sprawie złożyła dyrektor B. Żeliźniak tuż po 

przyjęciu budżetu na 2021 rok. Podczas rozmów na posiedzeniu Zarządu ustalono, że 

należałoby przeprowadzić audyt energetyczny wszystkich budynków szkolnych i 

przygotować się do złożenia wniosków. Zarząd nadal stoi na tym stanowisku. Pan R. Posacki 

oraz inni Radni z pewnością wiedzą, że pierwszym krokiem do złożenia wniosku musi być 

przeprowadzony audyt powietrzno-energetyczny szkoły. Wobec innych placówek powinny 

obowiązywać podobne standardy termomodernizacyjne. Nieprawdą jest, że Zarząd odrzucił 

wniosek, Wydział Inwestycji ma zlecić audyty. Rządowy program termomodernizacji szkół 

funkcjonuje do roku 2025, w budżecie jest 10 mld złotych. Są też Fundusze Norweskie, które 

mogą służyć tym celom. 

 

Pani U. Wojtyło: ile audytów wykonano od października i czy Powiat jest gotowy na złożenie 

wniosków? 

 

Pan J. Szumilas: Zarząd w grudniu otrzymał wniosek ws. przeprowadzenia modernizacji 

CKZiU. 

 

Pani U. Wojtyło: ile audytów zlecono? 

 

P. Starosta nie pamiętał szczegółów technicznych, natomiast temat jest traktowany jako pilny. 

 

Pan Z. Posacki uzupełnił wypowiedź p. J. Szumilasa, że we wrześniu, po pojawieniu się 

harmonogramu naboru wniosków, Starosta był poinformowany, że będzie taki nabór. Realnie 

patrząc, realizacja będzie ok. roku 2022 r. Pismo od dyrektora do radnych trafiło po oficjalnej 

informacji od Urzędu Marszałkowskiego w grudniu. Z. Posacki poprosił o więcej informacji 

od p. J. Szumilasa nt. Funduszy Norweskich. 
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P. Starosta potwierdził, że dyrektor z p. Posackim byli u niego na rozmowie, natomiast pismo 

wpłynęło już po przyjęciu budżetu na 2021 r. P. Starosta zaproponował zakończenie 

rozmowy. 

 

Wobec braku innych głosów, przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2021. 

 

Plan pracy Komisji został przedstawiony przez jej Przewodniczącego p. Kamila Jeżynę. 

Komisja poprzedniego dnia jednogłośnie przyjęła plan pracy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel. 

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Zdrowia i Polityki Społecznej na rok 2021. 

 

Głos zabrał przewodniczący Komisji p. S. Jastrzębski. Komisja przyjęła plan Pracy z uwagą, 

żeby porządek posiedzeń rozszerzać o informacje nt. bieżącej sytuacji służby zdrowia i 

przebiegu szczepień. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Zdrowia i Polityki Społecznej na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel. 

 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2021. 
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P. Kamil Jeżyna wniósł uwagę techniczną. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2021 z uwzgl. poprawki zgłoszonej przez radnego K. 

Jeżynę. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel. 

 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2021. 

 

Przewodniczący komisji p. B. Granat poinformował, iż Komisja przyjęła plan pracy 

jednomyślnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel.  

 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji S. Borkowski poinformował, iż Komisja jednomyślnie przyjęła plan 

pracy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel. 

 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2021. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady. Plan zawiera punkty, które Rada jest zobowiązana 

wykonać, sprawozdania podległych placówek, uchwalenie budżetu, udzielenie absolutorium i 

wotum zaufania Zarządowi Powiatu. Projekt opiniowały wszystkie komisje: 

Komisja budżetu – opinia pozytywna, 

Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej – opinia pozytywna, 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – opinia pozytywna, 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel.  

 

12. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W ubiegłym tygodniu w trybie zdalnym obradowała Powiatowa Rada Seniorów. 

Przewodniczący Rady Powiatu  nie był obecny.  

P. J. Kawalec spotkał się z osobą, której skarga podczas poprzedniej sesji została uznana za 

bezzasadną. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Udzielono odpowiedzi na interpelację p. B. Granata, złożoną w grudniu ub. roku. Termin 

odpowiedzi był przedłużony ze wzgl. na obszerny materiał w przedmiocie sprawy.  

 

P. M. Nejman odniósł się do wypowiedzi P. Starosty z punktu 5 odnośnie przeniesienia 

oddziału wewnętrznego do Brzegu Dolnego. Na poprzedniej sesji interpretacja była inna. P. 
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M. Nejman podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do odtworzenia oddziału w 

lokalizacji dotychczasowej.  

 

P. Starosta odparł, że nigdy nie nazywał uchwały podjętej przez wspólników w marcu 2020 r. 

ostateczną. Uważa, że obecność oddziału covidowego w Wołowie jest zasadna. 

 

P. U. Wojtyło poprosiła o przywołanie prezesa PCM do dyscypliny, gdyż w wypowiedzi dla 

portalu Nasze Sprawy Prezes określił termin przeniesienia oddziału do Brzegu Dolnego do 

połowy roku. Nie ma podstaw prawnych do takich stwierdzeń. 

 

P. A. Nejman zapytał P. Starostę, czy zwolniona kierownik Wydziału Edukacji Starostwa 

założyła sprawę w sądzie pracy i na jakim sprawa jest etapie. 

 

P. Starosta odparł, że pozew został złożony i prowadzono negocjacje przed sądem, lecz o 

wyniku negocjacji P. Starosta nie chce mówić bez porozumienia z prawnikiem. 

 

14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

15. Wolne głosy, komunikaty. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Wabiszczewicz-Krawczuk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


